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Zápisnica 
z 14.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 06.04. 2021 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  

             

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta 
obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu Gvuščovú a Juraja 
Kabzana.  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2020 ( záverečný 

účet, výročná správa, správa audítora ) 
3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2020 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2021 
5. Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na zateplenie chodby OcÚ   
6. Diskusia 
7. Záver                                  

 
 
 

Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na13. zasadnutí OZ boli splnené. 

 
Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
V tomto bode starosta informoval poslancov o finančnom stave obce a  upozornil na čerpanie prostriedkov 
v najbližšom období. Ďalšie informácie poskytla ekonómka obecného úradu a kontrolórka obecného úradu. 

     

Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2020 ( záverečný účet, 
výročná správa, správa audítora ) 

     V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu 
obce Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2020. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 
Všetky podklady dostali poslanci v týždennom predstihu, tak ich už mali preštudované a preto dávali, len 
doplňujúce otázky. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2021 

   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2021 dostali poslanci 
v dostatočnom predstihu a tak bol odsúhlasený bez pripomienok. 
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   Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na zateplenie chodby OcÚ   

Zámerom obce je zateplenie chodby na obecnom úrade v obci Bašovce. Táto budova bola postavená cca. 
v roku 1930. Chodba je presklená jednosklom, čo umožňuje veľký únik tepla. Zateplením sa znížia náklady 
na vykurovanie budovy. 
 

Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 
zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období. Nakoľko sa 
situácia s koronavírusom v poslednom čase trocha zlepšila, informoval starosta poslancov o otvorení MŠ. 
Vysvetlil priebeh prác, ktoré sa týkajú PRESKANU a spoluprácu s TAVOSOM. Informoval o problémoch, 
ktoré počas skúšobnej prevádzky sa vyskytujú. Starosta informoval o  ukončení prác na prvej etape 
a vysvetlil ďalší priebeh prác. Do konca marca malo byť rozhodnuté o žiadosti na druhú etapu kanalizácie. 
Do dnešného dňa nemáme žiadnu informáciu. Ak bude schválená druhá etapa do konca roka, mohla by 
v obci začať fungovať kanalizácia. Informoval poslancov o sťažnostiach občanov na priebežné vady 
kanalizácie. Informoval  o postupe prác pri vybavovaní trafostanice. Na minulom zastupiteľstve starosta 
informoval o schválení žiadosti o verejnej Wifi sieti v obci Bašovce a o budovaní optickej sieti. Chceme 
v obci umiestniť cca. šesť kamier. Peniaze aj so spoluúčasťou, máme už schválené. Urobili sme verejné 
obstarávanie, ktoré sme poslali na Min. hospodárstva, ktoré musí potvrdiť správnosť verejného 
obstarávania a potom bude nasledovať realizácia v dĺžke cca. dva týždne. Ministerstvo hospodárstva 
kontroluje správnosť verejného obstarávania a po 1,5 roku poslalo prípis, v ktorom informuje o tom, že 
verejné obstarávanie v jednom bode nevyhovuje. Bude sa robiť nové verejné obstarávanie.  Úrad 
podpredsedu vlády, nás žiada o vysvetlenie, prečo sme s prácami nezačali a neinformovali kedy začneme. 
Ďalšie čo treba spomenúť je projektovanie zelenej obce. Projekt je vypracovaný, schválený, ale nakoľko 
nastal problém s koronavírusom, všetko sa odkladá cca. o  rok. Pozemok vyhovuje požiadavkám, len 
niektoré pôvodné stromy bude treba orezať,  suché a choré stromy odstrániť. Vysvetlil aj priebeh prác, 
ktoré sa týkajú priemyselného parku. Poslancom vysvetlil aj priebeh prác, ktoré predchádzajú  budovaniu 
cyklotrasy v katastrálnom území  obce Bašovce. Pani projektantka sa snažila, aby cyklotrasa šla po obecnej pôde, 
štátnej pôde, pôde Povodia Váhu a len v malom množstve po súkromnej. Uznesením č.106/2020 sme na OZ 
v decembri schválili odkúpenie do vlastníctva obce za celkovú kúpnu cenu maximálne vo výške 23.500,- EUR. Po 
stretnutiach a jednaniach sme sa nakoniec na cene dohodli. Po týždni sa však ponuka objavila na internete a žiadali 
cenu 33 000 €. Po oslovení som dostal odpoveď, že majú veľa záujemcov za novú cenu. Po tejto informácií som 
vyvolal stretnutie, pretože sme majitelia susedných pozemkov a máme aj podielový vzťah. Nakoniec sme sa dohodli 
na cene a obecné zastupiteľstvo novú cenu odsúhlasilo. Ak prebehne odkúpenie  tak Patrik Markech  žiada obec 
o zámenu pozemkov, aby  si svoju časť mohol oplotiť. Ďalej je tu žiadosť Miroslavy Mišútovej, ktorá žiada výstavbu 
verejného osvetlenia a rekonštrukciu príjazdovej cesty. Žiadateľka dobre vie, že cesta je vo vlastníctve štátu a obec 
nesmie na nej robiť zásahy. Na druhej strane je Jarolím Borovský, ktorý si obecnú cestu upravil sám, pretože zatiaľ 
táto cesta slúži len jemu. K verejnému osvetleniu toľko, že ak sa dohodnú verejné osvetlenie umiestniť na 
súkromnom pozemku a nie na štátnom, potom sa obec môže podieľať na vybudovaní. Simon Snopek požiadal obec 
o možnosť parkovania na obecnom pozemku. Využívať sa bude doterajšie parkovisko, ktoré v tomto období využíva 
reštaurácia. Poslanci nemali námietky. 

 
 

Záver 

 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť.  
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V Bašovciach,  dňa  07.04.2021 
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                overovatelia zápisnice 


